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Protokół Nr XI.2019 
z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 22 maja 2019 roku 
 

Obrady rozpoczęto 22 maja 2019r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 
Obecni: 
1. Michał Czekajło 
2. Radosław Dolata 
3. Sebastian Dukaczewski 
4. Adam Kołwzan 
5. Łukasz Kołwzan 
6. Karolina Kozicka 
7. Dariusz Krysa 
8. Damian Matela-Libera 
9. Andrzej Miron 
10. Dariusz Paluszkiewicz 
11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 
12. Sylwia Słomińska 
13. Mariusz Suchecki 
14. Elżbieta Turostowska 
15. Tomasz Walczak 
 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Skarbnika Gminy Aleksandrę Lachowicz, kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

przybyłych gości (lista obecności stanowi załącznik nr 1b do protokołu), kierowników 

referatów Urzędu, zaproszonych gości, radnych (lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) oraz sołtysów (lista obecności sołtysów 

stanowi załącznik nr 1a do protokołu).  

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja o stanie służby zdrowia w Gminie Drezdenko. 

4. Informacja z działalności PGKiM Sp.z o.o. w Drezdenku. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie. 
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6. Informacja dotycząca działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 

Drezdenko. 

7. Przygotowanie do sezonu turystycznego. 

8. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

9. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad 

promocji inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakimi muszą 

odpowiadać składane projekty - druk nr 57/19. 

10. Projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Drezdenku  

i nadania jej Statutu - druk nr 58/19. 

11. Projekt uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Drezdenku  

i nadania jej Statutu - druk nr 59/19. 

12. Projekt uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy - druk nr 60/19. 

13. Projekt uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli - druk nr 61/19. 

14. Projekt uchwały w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w przedszkolu i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Drezdenko - druk nr 62/19. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok - druk nr 63/19. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 - druk nr 64/19. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki, że w chwili obecnej na sali obrad 

znajduje 14 radych, więc wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 3 

Informacja o stanie służby zdrowia w Gminie Drezdenko 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że na sali obrad obecna 

jest Prezes Szpitala Powiatowego w Drezdenku Wanda Szumna. 

Prezes Szpitala Powiatowego w Drezdenku W. Szumna podziękowała za 

zaproszenie i pogratulowała radnym objęcia mandatów życząc powodzenia  

w realizacji zadań. Prezes szpitala wyraziła również nadzieję na owocną współpracę. 

Przechodząc do omawiania tematu W. Szumna powiedziała, że drezdenecki szpital 

jest w dobrej kondycji mimo, że służba zdrowia jest w permanentnej reformie. 

Wyjaśniła, że od 2017 roku szpital w Drezdenku jest w tzw. sieci szpitali, co 

gwarantuje stabilną sytuację ze względu na tzw. ryczałt czyli zlecenie na leczenie 

pacjentów podpisane z Narodowym Funduszem Zdrowia. Prezes szpitala 

poinformowała, że Narodowy Fundusz Zdrowia wciąż narzuca szpitalowi nowe 
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zadania za którymi na ogół nie przychodzą żadne środki finansowe. Dodała, że udaje 

się spinać budżet jednostki, chociaż za ubiegły rok odnotowano niewielką stratę.  

W. Szumna powiedziała, że szpital nie jest zadłużony i nie ma żadnego kredytu, co 

oznacza, że sytuacja jest dobra. Poinformowała, że oddziały szpitala pracują  

w pełnym wymiarze, chociaż za kilka miesięcy może ta sytuacja ulec zmianie ze 

względu na zwiększenie przez Ministra Zdrowia limitu pielęgniarek na 

poszczególnych oddziałach a podstawowym problemem w ochronie zdrowia jest brak 

kadry medycznej. W. Szumna zdementowała informacje, które pojawiły się  

w mediach o likwidacji ZOL-u. Dodała, że na razie nie ma planów związanych  

z likwidowaniem jakiegokolwiek oddziału. Prezes szpitala poinformowała, że Zarząd 

Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego postanowił ufundować stypendia w wysokości 

500 zł miesięcznie przez dziewięć miesięcy dla osób, które będą studiować 

pielęgniarstwo i zadeklarują po studiach podjęcie pracy w szpitalu w Drezdenku.  

W. Szumna poinformowała, że przy szpitalu funkcjonują cztery karetki ratownictwa 

medycznego, jedna karetka specjalistyczna z lekarzem i trzy przewozowe, które 

stacjonują w Drezdenku, Strzelcach Kraj. oraz w Dobiegniewie. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał czy są plany utworzenia poradni okulistycznej przy szpitalu 

w Drezdenku. 

Prezes szpitala W . Szumna odpowiedziała, że nie ma lekarza specjalisty. Dodała, że 

w tej chwili ma nadzieję na powrót lekarza kardiologa, który niebawem będzie zdawał 

egzamin specjalistyczny. W. Szumna zwróciła uwagę, że jest problem z utrzymaniem 

na dłużej w Drezdenku onkologa, ponieważ lekarze tej specjalności nie wytrzymują 

czasu, kiedy pacjenci dowiedzą się, że przyjmuje onkolog i przepiszą się na leczenie. 

Dodała, że trwają starania o poradnię diabetologiczną, gdyż wiadomo, że jest bardzo 

potrzebna. 

Radny D. Krysa zapytał o parking przy szpitalu, który jest w fatalnym stanie. 

W. Szumna powiedziała, że szpital jest jednostką, która zarabia tylko na procedurach 

medycznych, więc otrzymuje pieniądze z Narodowego Funduszu Zdrowia i w tym 

kierunku powinny być one wydatkowane. Dodała, że na budowę parkingu złożony 

został wniosek do Rybackiej Lokalnej Grupy Działania „Pojezierze Dobiegniewskie”. 

Prezes szpitala wyraziła nadzieję, że uda się pozyskać środki na ten cel a koszt 

budowy nowego parkingu wynosi ok. 300.000,00 zł. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy coś wiadomo w sprawie lądowiska dla helikopterów. 

Przypomniał, że jakiś czas temu były czynione starania o budowę lądowiska. 

Prezes szpitala poinformowała, że pieniądze z ministerstwa na lądowisko przepadły. 

Wyjaśniła, że koszt lądowiska na powiatowej działce opiewał na kwotę ponad 

3.300.000,00 zł, natomiast ministerstwo mogło sfinansować to zadanie w kwocie 

1.000.000,00 zł. W. Szumna powiedziała, że ze względu na brak środków inwestycja 

ta nie była możliwa do realizacji. 

Radny M. Czekajło zauważył, że lądowisko miało być wybudowane na terenie 

szpitala, co wiązało się z wyniesieniem terenu i większymi kosztami. Dodał, że gdyby 

była to działka w niedalekiej odległości od szpitala to na pewno koszt byłby mniejszy. 

M. Czekajło powiedział, że lądowisko jest potrzebne, aby podnieść standard 

leczenia. 
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Prezes szpitala wyjaśniła, że zgodnie z przepisami, aby helikopter medyczny mógł 

przywieźć pacjenta do szpitala to wymagane jest lądowiska przyszpitalne. Dodała, że 

tylko przy bezpośrednim zagrożeniu życia pacjenta helikopter może wylądować 

gdziekolwiek. W. Szumna poinformowała, że przy szpitalu w Międzychodzie 

helikopter ląduje ponad 100 razy w roku. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 4 

Informacja z działalności PGKiM Sp.z o.o. w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że temat został 

omówiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji. Dodał, że dziś również obecny jest 

Prezes PGKiM Leszek Jaśków. 

Materiał na temat działalności PGKiM stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 5 

Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że temat został 

omówiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

Materiał na temat oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6 

Informacja dotycząca działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

gminy Drezdenko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że temat został 

omówiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

Materiał na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 

Drezdenko stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 7 

Przygotowanie do sezonu turystycznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że temat został 

omówiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

Materiał na temat przygotowania do sezonu turystycznego stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 8 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad 

promocji inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakimi muszą 

odpowiadać składane projekty - druk nr 57/19. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, 

zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji inicjatyw 

uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakimi muszą odpowiadać składane 

projekty - druk nr 57/19 (projekt stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/56/2019  

w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 

tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji inicjatyw 

uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakimi muszą odpowiadać składane 

projekty (uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu).  

 

Ad.10 

Projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Drezdenku i nadania jej Statutu - druk nr 58/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Drezdenku  

i nadania jej Statutu - druk nr 58/19 (projekt stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/57/2019  

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Drezdenku i nadania jej 

Statutu (uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Drezdenku  

i nadania jej Statutu - druk nr 59/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Drezdenku  

i nadania jej Statutu - druk nr 59/19 (projekt stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/58/2019  

w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Drezdenku  

i nadania jej Statutu (uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy - druk nr 60/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy - druk nr 60/19 (projekt stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/59/2019  

w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy  (uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli - druk nr 61/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli - druk nr 61/19 (projekt stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/60/2019  

w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli  

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu).  
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Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie 

oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Drezdenko 

- druk nr 62/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie 

oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Drezdenko 

- druk nr 62/19 (projekt stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa 
Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Suchecki Mariusz, Walczak Tomasz 
PRZECIEW (2) 
Czekajło Michał, Słomińska Sylwia 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Dolata Radosław, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/61/2019  

w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w przedszkolu  

i szkołach prowadzonych przez Gminę Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 

17 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok - druk nr 63/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 

rok - druk nr 63/19 (projekt stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/62/2019  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok (uchwała 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 - druk nr 64/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 - druk nr 64/19 wraz z poprawkami wniesionymi 

podczas wczorajszego posiedzenia Komisji (projekt stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 

Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Tomasz 

Walczak 

PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (2) 

Matela-Libera Damian, Turostowska Elżbieta 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XI/63/2019  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 

2019-2025 (uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu).  
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Ad. 17 

Wolne wnioski. 

Radny M. Czekajło poprosił o przycięcie gałęzi drzew rosnących przy ul. Piłsudskiego 

(od szpitala w stronę marketu Dino). Powiedział, że mieszkańcy ul. Chrobrego skarżą 

się, że droga ta jest zakorkowana. Zapytał czy można zrobić tę ulicę 

jednokierunkową. 

Zastępca Burmistrza przyznał rację radnemu informując, że mieszka przy tej ulicy  

i sam się zastanawiał nad zrobieniem jej jednokierunkowej. 

Radny T. Walczak w związku z pierwszą turą objazdu terenu gminy przez radnych 

zapytał czy jest możliwość zabezpieczenia kontenerów zakupionych ze środków 

sołeckich w miejscowości Stare Bielice tak, aby nie ulegały dalszej degradacji. Dodał, 

że zostały tam źle zamontowane rynny i cały czas przecieka dach. 

Dyrektor Hali Sportowo-Rehabilitacyjnej Maciej Kowal powiedział, że w ubiegłym 

roku dach był remontowany. Sprostował, że kontenery nie zostały zakupione ze 

środków sołeckich tylko z budżetu hali. Wyjaśnił, że prace rozpoczną się w przyszłym 

tygodniu. 

Radny D. Krysa zwrócił uwagę, że na jednym z portali społecznościowych ukazał się 

wpis o tym, że ronda będące pod Zarządem Dróg Wojewódzkich są zaniedbane. 

Dodał, że pod tym artykułem jeden z przedstawicieli władz Gminy napisał, że dbanie 

o ronda nie leży w gestii Gminy i polecił zwrócenie się do ZDW. D. Krysa zapytał czy 

jeżeli coś się dzieje na terenie gminy, ale nie jest pod zarządem Gminy to 

mieszkańcy mają zgłaszać takie sytuacje bezpośrednio do zarządcy. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że zdaje sobie sprawę jak 

wyglądają ronda i monitowała już w tej sprawie kilkakrotnie. Dodała, że z uzyskanych 

informacji wynika, że ronda są jeszcze na gwarancji i odpowiednie firmy mają to 

wykonać w ramach gwarancji. Zadeklarowała dalsze monitowanie w tej sprawie. 

Odpowiadając na drugą część pytania powiedziała, że jak najbardziej mieszkańcy 

mogą się zwracać ze wszystkimi sprawami do Urzędu. Dodała, że kwestie nie 

dotyczące Gminy będą przekazywane wg właściwości do odpowiednich organów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że rondo w kierunku 

Międzychodu w dniu dzisiejszym jest porządkowane. 

Radny D. Krysa zwrócił uwagę, że w Gminie funkcjonuje program renowacji 

kamienic. Zapytał czy w tym roku będą remontowane któreś kamienice. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że na remonty zabytkowych obiektów takich jak 

np. kamienice było przeznaczone w budżecie 100.000,00 zł. Dodała, że kwota ta 

zgodnie z nieformalnym podziałem musi wystarczyć właśnie na kamienice ale także 

na obiekty sakralne, które również wymagają nakładów finansowych a są na terenie 

gminy. K. Piotrowska poinformował, że środki na renowację kamienic zostały 

przeznaczone na odnowę kamienic przy skwerze znajdującym się przy ul. 

Kościuszki. Dodała, że ma nadzieję, że w te wakacje powstaną na nich murale. 

Radny D. Krysa w imieniu Sołtys Lipna zapytał kiedy zostaną wykoszone pobocza. 

Dodał, że przy drogach gminnych pobocza są bardzo mocno zarośnięte, co zagraża 

bezpieczeństwu. D. Krysa poinformował, że „Dziewczęta z buławami” osiągnęły 
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ogromy sukces na mistrzostwach Polski. Zapytał czy zostaną wygospodarowane 

środki, aby dziewczęta mogły reprezentować Gminę na mistrzostwach Europy. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że bardzo by chciała wyasygnować jakieś środki  

a wręcz aby radni podpowiedzieli w jaki sposób to zrobić. Dodała, że na chwilę 

obecną ma z tą sytuacją dość spory problem, gdyż nie miała okazji spotkania się  

i rozmowy z instruktorem i nie zna nawet szacunkowych kosztów. K. Piotrowska 

powiedziała, że otrzymała informację, że dziś rodzice dziewcząt rozmawiali  

z Dyrektorem Centrum Promocji Kultury. Dodała, że na poniedziałek jest 

zaplanowane spotkanie z rodzicami w tej kwestii w Urzędzie i ma nadzieję, że 

zostanie przedstawiony wstępny kosztorys. 

Radny A. Kołwzan w kwestii proponowania środków na wyjazd dziewcząt poprosił, 

aby Burmistrz bez krępacji zwoływała sesję „nadzwyczajną”. Dodał, że jest to na tyle 

ważna sprawa, że bez problemu każdy z radnych będzie za. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że w budżecie CPK nie ma ujętych środków na 

wyjazd dziewcząt na mistrzostwa Europy. Wyjaśniła, że były zabezpieczone środki 

na treningi, opiekę trenerską, wyjazd na mistrzostwa Polski Zachodniej oraz na 

mistrzostwa Polski. K. Piotrowska dodała, że należy popracować nad zebraniem 

środków. 

Radny T. Walczak powiedział, że dziś od samego rana jest atakowany przez 

rozżalone mamy dziewcząt. Dodał, że problem jest bardzo istotny, bo jeśli wysyłane 

są dziewczęta na mistrzostwa Polski Zachodniej, potem na mistrzostwa Polski to 

chyba normalne i logiczne jest, że należy pójść za ciosem i wysłać je na mistrzostwa 

Europy. Radny T. Walczak zauważył, że są w budżecie niewykorzystane środki  

w puli przeznaczonej na sport a taniec można zaliczyć do dyscypliny sportowej. 

Burmistrz Drezdenka zgodziła się z wypowiedzią radnego. Dodała, że dziewczęta nie 

są skupione w stowarzyszeniu, ale są jedną z sekcji przy CPK, więc musiałyby 

zostać na ten cel przeniesione środki jako dotacja. Dodała, że dziewczynki które 

zdobyły najwyższe, pierwsze miejsce mają po 10 – 12 lat i aby podróż ta mogła 

odbyć się bezpiecznie, nieodzowna jest pomoc rodziców, udział wielu rodziców a co 

za tym idzie partycypacja w kosztach. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Oświaty Ewa Pręt poinformowała  

o możliwości pozyskania środków z Kuratorium Oświaty. 

Burmistrz Drezdenka poprosiła Dyrektor MGZO o wsparcie podczas spotkania  

z Kuratorem Oświaty. 

Radny T. Walczak zaproponował, aby w spotkaniu z rodzicami uczestniczył Dyrektor 

CPK Jan Kuchowicz i Dyrektor MGZO. Poinformował, że również chętnie weźmie 

udział w spotkaniu jako Przewodniczący Komisji. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że spotkanie odbędzie się w najbliższy 

poniedziałek o godz. 15:30 w sali sesyjnej Urzędu 

Sołtys Lubiatowa Danuta Saj poinformowała, że do końca września 2020 roku ma 

być przeprowadzona na terenie całej gminy „ostatnia mila” światłowodu. Dodała, że  

z posiadanych informacji wie, że w tej kwestii zaczyna się coś dziać na terenie 

Drawin. Zapytała o informacje w stosunku do całej gminy, gdyż zainteresowanie 

mieszkańców jest ogromne. 
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D. Saj poprosiła o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich w kwestii 

naprawienia nawierzchni drogi wojewódzkiej na wysokości Trzebicza Młyna. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że we wtorek w Drezdenku będzie gościł 

Grzegorz Szulc Z-ca Dyrektora ds. Zarządzania Drogami i Mostami. Zadeklarowała 

poruszenie tego tematu podczas spotkania. 

W kwestii światłowodu Burmistrz Drezdenka poinformowała, że już dwukrotnie pisała 

pisma do Orange z prośbą o przedstawienie harmonogramu prac, jednak do tej pory 

nie uzyskała żadnej odpowiedzi. Zadeklarowała ponowienie pisma. 

Radny A. Kołwzan nawiązując do informacji o spotkaniu z Dyrektorem G. Szulcem 

powiedział, że taka sama sytuacja jak opisywana przez D. Saj jest na wylocie  

z Gościmia w kierunku Goszczanowa. Poprosił o interwencję również w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zaproponował, aby kolejna sesja odbyła 

się 19 czerwca br. o godz. 17:00, natomiast wspólne posiedzenie Komisji 17 czerwca 

br. o godz. 16:00. Dodał, że o ostatecznych ustaleniach radni zostaną 

poinformowani. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XI sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła: 

Joanna Ambroziak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


